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gehouden op vrijdag 29 mei 2015 in Congrescentrum Het Forum, Roermond 

 
 
Agendapunt 1: Opening door de voorzitter 

De heer Theo Wilken, voorzitter van Sportvisserij Limburg (SL), opent de 17e Algemene 
Ledenvergadering om 19.30 uur en heet alle aanwezigen welkom. De voorzitter heet vervolgens de 
heer Blommers welkom die namens het bestuur van Sportvisserij Nederland (SNL) aanwezig is. Ook 
de heer Bongers, directeur SNL wordt hartelijk welkom geheten. De heer Knip, voorzitter van het 
landelijk bestuur, is verhinderd daar hij deze week herkozen is als Eerste Kamerlid en vanavond 
verplichtingen op een congres dient te vervullen. De voorzitter wenst hem vanaf deze plaats succes 
voor de komende periode van 4 jaar in de Eerste Kamer en spreekt de hoop uit dat de sportvisserij 
van deze korte lijn naar de politiek ook profijt heeft. 
De heren Jörissen en Smeets, beide lid van de arbitragecommissie, zijn door omstandigheden 
verhinderd de vergadering bij te wonen. De heer Killaars, voorzitter van de Arbitragecommissie, wordt 
welkom geheten alsmede de heer Haas. 
Tot slot wordt een woord van welkom aan de leden van de project- en werkgroepen van Sportvisserij 
Limburg en de bureaumedewerkers gericht. 
 
De navolgende verenigingen hebben aangegeven verhinderd te zijn deze vergadering bij te wonen. 
 
- HSV Grondel Geduld, Meerlo; 
- HSV De Put America; 
- HSV De Rietvoorn Grathem; 
- HSV De Snoekbaars Tegelen; 
- HSV St. Petrus Epen; 
- HSV St. Petrus Weert; 
- HSV Brunssum; 
- HSV De Wiejert Limbricht. 
 
Alvorens met de agendapunten aan te vangen, verzoekt voorzitter Theo Wilken een moment van stilte 
in acht te nemen ter nagedachtenis aan de heer Frans Vencken, oud voorzitter van HSV De Gaard 
Born die recentelijk nog een federatieve speld van verdienste in ontvangst mocht nemen voor zijn vele 
verdiensten voor deze vereniging. Daarnaast worden ook de ons ontvallen bestuursleden mevrouw 
Marga Detmers-Polkamp van HSV De Voorn, Afferden, de heer Peter Brentjens van HSV De Rietvoorn, 
Ool Herten en de heer Vic Hellwig van Visstandverbetering Maas, Maastricht tijdens dit moment van 
stilte herdacht.  
 
Onderstaande bestuursleden zijn naar aanleiding van hun jarenlange niet aflatende inzet als 
vrijwilliger koninklijk onderscheiden. 
Thijs Belgers, bestuur SL en HSV De Rietvoorn, Ool-Herten, is op 24 april jl. geridderd in de Orde van 
Oranje-Nassau. 
Ivo Baten, HSV De Hering, Schinveld, werd op 24 april jl. benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-
Nassau.  
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De heren krijgen een welverdiend applaus. 
 
Voorzitter Wilken licht toe dat de stukken voor deze vergadering 5 weken geleden aan de 
secretariaten van alle aangesloten verenigingen zijn verstuurd. 
 
Agendapunt 2: Presentielijst 

Voorzitter Theo Wilken vraagt of alle aanwezigen de presentielijst voor deze vergadering hebben 
getekend. Tijdens deze vergadering zijn vertegenwoordigers van 37 hengelsportverenigingen (HSV’en) 
aanwezig of namens andere hengelsportverenigingen gemachtigd die een totaal aantal van 128 
stemmen vertegenwoordigen.  
Vooraf hebben 8 verenigingen aangegeven verhinderd te zijn de vergadering bij te wonen. 
Voorzitter Wilken vraagt of eenieder kan instemmen met de agenda.  
De agenda wordt door de aanwezige verenigingsbestuurders vastgesteld. 
 

Agendapunt 3: concept verslag 16e Algemene Ledenvergadering Sportvisserij Limburg 
d.d. 23 mei 2014 

Het verslag van de 16e Algemene Ledenvergadering komt paginagewijs aan de orde.  
Ter kennisgeving is de presentatie “Samen actief met jeugd” bijgevoegd. 
 
Pagina 3  
Guus van der Nat was naar aanleiding van zijn opmerkingen in de veronderstelling dat er nog een 
gesprek met hem zou plaatsvinden. De voorzitter geeft aan dat in vervolg op de mail wisseling, door 
de heer Van der Nat was aangegeven dat door de beantwoording, het hem duidelijk was en verdere 
informatie niet meer noodzakelijk.  
 
Pagina 3 
Opmerking Wim Opbroek inzake de begroting is enigszins cryptisch omschreven waardoor het 
overkomt of een positief saldo op de begroting niet vergroot zou mogen worden. De heer Opbroek 
licht toe dat hij dit met zijn bewoordingen inderdaad niet als zodanig heeft bedoeld. Groei is uiteraard 
altijd positief, alleen dienen daar ook de gemaakte uitgaven tegenover te staan. 
 
Er zijn verder geen aan- of opmerkingen en het verslag wordt aldus vastgesteld en goedgekeurd met 
dank aan de samenstelster Patricia Koelen. 
 
Agendapunt 4: jaarverslag 2014 

Er is bewust voor gekozen om de inhoud te beperken tot 24 pagina’s.  
Dankzij de medewerking van Joop Bongers is de achterkant tot stand gekomen waarop de beker van 
het WK is afgebeeld. Dit is bedoeld als hommage aan het uitmuntende resultaat zoals behaald tijdens 
het WK Zoetwatervissen in Kroatië. 
Het voorwoord (tot en met pagina 6) wordt voor kennisgeving aangenomen.  
Voorzitter Theo Wilken verzoekt de leden vervolgens paginagewijs melding te maken van eventuele 
opmerkingen. De pagina's 7 tot en met 24 komen alle aan de orde.  
 
Er zijn geen aandachtspunten door de leden opgemerkt. 
 
Het jaarverslag 2014 van Sportvisserij Limburg wordt met dank aan de samenstellers voor 
kennisgeving aangenomen. 
 
Het jaarverslag wordt tevens gebruikt om aan gesprekspartners te overhandigen, zodat inzichtelijk 
wordt gemaakt wie de sportvisserij in zijn algemeenheid is, waar we voor staan en wat wij willen. 
 
Agendapunt 5: Financiën Sportvisserij Limburg 

5a. Jaarrekening 2014 
De jaarrekening 2014 en het rapport van de accountant en de toelichting van het bestuur zoals 
opgesteld door penningmeester Heijthuisen zijn vooraf toegestuurd. 
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Voorzitter Wilken licht toe dat tot op heden geen opmerkingen en/of vragen van de leden door het 
bestuur zijn ontvangen. Het jaar 2014 is met een klein negatief resultaat van € 20.000,-- afgesloten.  
 
Na de toelichting van de voorzitter wordt de jaarrekening 2014 door de aanwezigen vastgesteld. 
Daarmee wordt tevens vastgesteld dat het bestuur van SL decharge wordt verleend over het gevoerde 
financiële beheer en beleid in 2014.  
 
De voorzitter dankt de verenigingen voor het in het bestuur gestelde vertrouwen. 
 
5b. Begroting 2015 
Voorzitter Wilken licht de begroting toe die iedereen bij de stukken heeft ontvangen en geeft daarbij 
aan dat de begroting van vorig jaar en de jaarrekening over 2014 als leidraad gelden voor de 
begroting 2015. Er is bij de begroting een toelichting geschreven. Uitgegaan wordt van een positief 
resultaat van bijna € 6.000,-- met alle voorbehouden die er zijn, omdat diverse factoren op dit bedrag 
van invloed kunnen zijn. Eenieder wordt in de gelegenheid gesteld eventuele vragen te stellen 
alvorens de begroting zal worden vastgesteld. 
De afdracht aan de federatie en de afdracht aan de landelijke organisatie wordt niet verhoogd. Dit 
geeft een mogelijkheid aan de verenigingen om aanpassingen op dit vlak te doen. 
 
De heer Van der Nat, HSV Heksenberg, Heerlen 
Geeft aan het een goede begroting te vinden maar zegt een post te missen. HSV Heksenberg maakt 
met 5 collega-verenigingen en de gemeente Heerlen een visserijplan. Bij monde van de voorzitter is 
een toezegging gedaan voor de kosten van visserijkundige onderzoeken. De heer Van der Nat merkt 
op dat deze bedragen niet in de begroting terug te vinden zijn. De penningmeester licht toe dat dit 
onder de post Voorzieningen is opgenomen. 
 
De voorzitter vraagt de vergadering of zij kan instemmen met de begroting en stelt vast dat de 
vergadering instemt met de begroting 2015. 
 
5c. Vaststellen aangepaste Subsidieregeling aangesloten verenigingen en VBC’s voor 
verbetering sportvisserijmogelijkheden 
 
Op advies van het bestuur is een aantal wijzigingen doorgevoerd. 
Aanpassingsvoorstellen voor de huidige regeling:    
- Artikel 2: …………… ‘Fonds Verbetering Sportvisserijmogelijkheden’ van Sportvisserij Nederland 

(en “….indien de aanvrager een bijdrage ontvangt in het kader van het hiervoor genoemde 
fonds”, komt te vervallen); 

- Artikel 3: …. betreffende maatregel minimaal  € 1.000,-- dient te zijn; 
- Artikel 5 5 jaar wordt 3 jaar; 
- Artikel 6 (Per vereniging wordt maar één subsidie per 5 jaar verstrekt.) komt te vervallen; 
- Artikel 7 wordt artikel 6. 

 
De vergadering stemt in met de voorgestelde aangepaste Subsidieregeling aangesloten verenigingen 
en VBC’s voor verbetering sportvisserijmogelijkheden. 
 
De tekst nieuwe ‘Subsidieregeling aangesloten verenigingen voor verbetering 
sportvisserijmogelijkheden’ ziet er als volgt uit: 
 
Artikel 1 

Een subsidie wordt alleen verstrekt aan een bij Sportvisserij Limburg aangesloten vereniging of aan 
Visstandbeheercommissies van aangesloten verenigingen. 
Artikel 2 

Een subsidie wordt alleen verstrekt in samenhang met en onder voorwaarden van de regeling ‘Fonds 
Verbetering Sportvisserijmogelijkheden’ van Sportvisserij Nederland. 
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Artikel 3 

Een subsidie wordt verstrekt tot een maximum van € 5.000,--. Waarbij de eenmalige eigen bijdrage 
van de vereniging voor de betreffende maatregel altijd minimaal € 1.000,-- dient te zijn. 
Artikel 4 

Jaarlijks wordt op de begroting van Sportvisserij Limburg een bedrag van € 30.000,-- gereserveerd 
voor de subsidieregeling. 
Artikel 5 

Het bestuur van Sportvisserij Limburg heeft het recht om de financiële boekhouding, tot 3 jaar voor 
datum aanvraag in te zien van de vereniging die aanspraak maakt op deze regeling. 
Artikel 6 
Het besluit voor de toekenning van de subsidie wordt door het Algemeen Bestuur van Sportvisserij 
Limburg genomen. 
 
Agendapunt 6: Samenstelling bestuur Sportvisserij Limburg 

De voorzitter heeft het bestuurslid Thijs Belgers gevraagd dit onderdeel van de agenda voor te zitten, 
daar het o.a. hem aangaat. Hij vraagt of de vergadering hiermede akkoord kan gaan. 
6a. Rooster van aftreden bestuursleden Sportvisserij Limburg  
Conform het rooster van aftreden is Theo Wilken aftredend. De voorzitter heeft zich herkiesbaar 
gesteld en er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Bestuurslid Belgers vraagt de aanwezigen of 
zij een schriftelijke stemming wensen of dat bij acclamatie gestemd kan worden. De leden geven aan 
dat zij geen schriftelijke stemming wensen.  
 
Theo Wilken wordt bij acclamatie tot voorzitter benoemd voor een periode van 3 jaar met ingang van 
29 mei 2015.  
 
Tevens is conform het rooster van aftreden Dieter Breuer aftredend. De secretaris heeft zich 
herkiesbaar gesteld en er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Bestuurslid Belgers vraagt de 
aanwezigen of zij een schriftelijke stemming wensen of dat bij acclamatie gestemd kan worden. De  
leden geven aan dat zij geen schriftelijke stemming wensen.  
 
Dieter Breuer wordt bij acclamatie wederom als bestuurslid benoemd voor een periode van 3 jaar met 
ingang van 29 mei 2015.  
 
Voorzitter Wilken spreekt mede namens de secretaris zijn dank uit naar de aanwezige leden voor het 
gestelde vertrouwen in hen en zegt toe dat zij ook de komende drie jaar weer hun uiterste best zullen 
doen om hun taken als respectievelijk voorzitter en secretaris naar ieders volle tevredenheid uit te 
voeren. 
Hun dank gaat uit naar de bestuurders van de aangesloten verenigingen voor de prettige 
samenwerking almede naar hun mede-bestuursleden binnen het bestuur van SL en de medewerkers. 
De voorzitter geeft aan dat het bestuur het gesprek zal blijven aangaan met Rijkswaterstaat, de 
natuurbeheerders, gemeenten etc. De belangen van de sportvissers willen we vooropstellen. Het 
Algemeen Bestuur van SL zal haar uiterste best doen om deze belangen zo goed mogelijk te 
behartigen. Er zal niet worden geschroomd om bezwaarschriften bij de betreffende partijen zoals 
bijvoorbeeld Rijkswaterstaat en het ministerie in te dienen. Dit doen wij samen met de besturen die 
bij de desbetreffende problematiek betrokken zijn. Als voorbeeld hiervan wordt HSV Het Dobbertje, 
Wellerlooi genoemd waarmee we samen met de vereniging en Rijkswaterstaat een schouw langs de 
Maas zullen houden. Daarnaast kunnen we te allen tijde terugvallen op de kennis binnen Sportvisserij 
Nederland, zodat een bezwaarschrift ook juridisch goed wordt opgesteld. Een treffend voorbeeld is 
tevens de zaak rondom de waterkrachtcentrale in Borgharen waar diverse partijen zoals Sportvisserij 
Limburg, Sportvisserij Nederland, VVM maar ook belanghebbenden uit Wallonië en Vlaanderen 
gezamenlijk tegen strijden.  
Indien door de verenigingen ondersteuning wordt gewenst, kan dit te allen tijde aangegeven worden, 
zodat bekeken kan worden hoe deze bijstand eruit kan zien. Ook kunnen verenigingen hun 
opmerkingen plaatsen indien bepaalde zaken volgens hen niet, niet voldoende of niet naar behoren 
door de federatie worden opgepakt. 
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Met het rooster van aftreden wordt ingestemd. 
 
De heer Van der Nat, HSV Heksenberg, Heerlen 
Vraagt of het gebruikelijk is dat de voorzitter en de secretaris gelijktijdig aftreden. De voorzitter geeft 
aan dat dit inderdaad niet het geval is. De heer Van der Nat adviseert een rooster te maken waarbij 
deze bestuursleden niet gelijktijdig aftreden, zodat op die wijze rekening wordt gehouden met de 
continuïteit van het Dagelijks Bestuur. De voorzitter geeft aan dat dit inderdaad ook door het bestuur 
is geconstateerd en dat zij hier bij de uitwerking van het beleidsplan rekening mee zullen houden. In 
het huishoudelijk reglement is deze bepaling enigszins cryptisch omschreven. Hier staat dat de 
voorzitter door de vergadering in functie wordt benoemd en alle andere leden worden als lid benoemd 
waarna het bestuur bepaalt wie de portefeuille van secretaris of penningmeester op zich zal nemen. 
Wellicht is het verstandiger om de functies van secretaris en penningmeester óók door de Algemene 
Ledenvergadering te laten vaststellen. Kritisch zal worden bekeken of op dit punt een wijziging dient 
plaats te vinden. 
 
Agendapunt 7: Vaststelling gewijzigde subsidieregeling kweekvis 

Veel afgesloten viswateren hebben een minder goede visbezetting vanwege o.a. de 
aalscholverpredatie. Hengelsportverenigingen zetten ter compensatie van de minder goede 
visbezetting witvis uit op deze afgesloten wateren, die veelal afkomstig is uit ‘wildvang’ van de grote 
rivieren. Deze uitzet van wildvang heeft diverse nadelen. Zo heeft het vangen van witvis op de rivieren 
terplekke een negatief effect op de riviervisstand. Bovendien gedijt wildvang van stromend water niet 
(met een sterfte percentage tot 80%) op stilstaande wateren. 
 
Om te stimuleren dat aangesloten verenigingen overgaan tot het uitzetten van vissen afkomstig uit 
gecontroleerde kweek, heeft Sportvisserij Limburg in 2013 een driejarige subsidieregeling ingevoerd 
om kweekvis afkomstig uit gecontroleerde kweek te subsidiëren. Van deze regeling hebben meerdere 
verenigingen reeds gebruik gemaakt.  
 
Eind 2015 loopt de huidige regeling “Subsidie uitzet kweekvis 2013-2015” ten einde. Om de uitzet van 
kweekvis verder te stimuleren, wordt de navolgende aangepaste “Subsidieregeling kweekvis 2016-
2018” voorgesteld. 
 
Dit onder de volgende voorwaarden: 

o per kalenderjaar kan een vereniging in aanmerking komen voor een 
stimuleringssubsidie van maximaal € 1.000,--, met een maximum van € 2,-- per kilo 
uit te zetten kweekvis; 

o per jaar wordt door het bestuur van Sportvisserij Limburg vastgesteld voor welke 
soorten kweekvis en voor welke viskwekerijen de “Subsidieregeling Kweekvis 2016-
2018” van toepassing is. Dit overzicht wordt elk jaar in augustus aan de verenigingen 
toegestuurd; 

o subsidie wordt alleen toegekend indien gebruik wordt gemaakt van het 
inschrijfformulier “Subsidiëring kweekvis Sportvisserij Limburg” en tegelijkertijd een 
visplan voor het betreffende viswater wordt overlegd waaruit blijkt dat de uitzet van 
vis noodzakelijk is. Dit visplan dient bij voorkeur in het kader van de “Cursus praktisch 
visvijverbeheer” van Sportvisserij Nederland te zijn opgesteld. Het is ter beoordeling 
aan het bestuur van Sportvisserij Limburg of ontheffing aan deze voorwaarde kan 
worden verleend; 

o als tegenprestatie dient de vereniging die de subsidie krijgt toegekend, aan het eind 
van het betreffende kalenderjaar een hengelvangstregistratie te overleggen. Bij het 
niet overleggen van de hengelvangstregistratie kan tot terugvordering van de 
toegekende subsidie worden overgegaan; 

o de noodzakelijke financiering van dit project wordt gedekt door de post ‘voorziening 
kweekvis’ met een maximum van € 6.000,-- per jaar. 
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Wim Opbroek, HSV ’t Bliekske, Horst 
Naar aanleiding van het gebruik van de regeling merkt hij op dat vis van 15 centimeter, 20 
centimeter, 25 centimeter geleverd is waar subsidie voor is ontvangen. Is dit dan wel kweekvis of 
wordt deze eerst ergens opgeslagen. 
Voorheen was dit anders en kreeg men de afmeting die men had afgesproken. Conclusie helaas dat er 
tot nu toe van de dit jaar aangeschafte vis waar ook subsidie voor is gekregen van SL nog geen vis is 
gevangen. 
Theo Wilken komt hier bij Wim Opbroek op terug en zal dit ook intern met Marc Budé bespreken. 
Binnen de Visstandbeheercomissie van HSV ’t Bliekske wordt geconstateerd dat de eigen populatie er 
gezond uitziet en dat de geleverde vis er magertjes uitziet.  
 
De subsidieregeling kweekvis 2016-2018 wordt vastgesteld. 
 
In augustus aanstaande wordt aan alle verenigingen de subsidieregeling kweekvis en het 
aanvraagformulier verstuurd. 
 
Agendapunt 8: Evaluatie BOA-inzet 
Onlangs heeft tijdens een overleg een lid van de Projectgroep Maasplassen opgemerkt dat hij al 50 
jaar vist in de omgeving van de Maas en de Maasplassen en dat hij gedurende al deze jaren slechts 
éénmaal door een BOA is gecontroleerd. Inmiddels is de Groene Brigade overgegaan tot het 
registreren via het BOA Registratie Systeem. Tevens is het rapport overhandigd zoals dit ook bij de 
vergaderstukken is gevoegd. De cijfers uit dit rapport zijn vervolgens vergeleken met de aantallen die 
collega-federaties die werken met eigen BOA’s hebben genoteerd. Geconstateerd is dat er op diverse 
wijzen tegen de controles door de BOA’s aangekeken kan worden. Op dit moment beschikken we nog 
over te weinig inzichten om met name de kwaliteit van de controle te verbeteren. Het is van belang 
dat we de inzet van de BOA’s gaan optimaliseren en dat er geverbaliseerd zal worden als er stroperij 
plaatsvindt, als er met teveel hengels wordt gevist, als men niet over de geldige papieren beschikt etc. 
Inmiddels heeft er aangaande dit onderwerp een aantal gesprekken met de provincie plaatsgevonden. 
Tevens zijn wij hierover met de andere federaties in gesprek. De voorzitter roept de bestuursleden 
van de aangesloten hengelsportverenigingen op hierover mee te denken en het gesprek met de 
federatie over dit onderwerp aan te gaan. Aanbevelingen zijn van harte welkom. 
 
De heer Timmermans, HSV ’t Loze Vissertje, Wessem 
Geeft aan dat hij degene was die heeft aangegeven slechts eenmaal gecontroleerd te zijn in 50 jaar 
tijd. Hij ziet in zijn regio nagenoeg nooit een BOA controleren terwijl hij gemiddeld 4 tot 6 dagen per 
week vist. Als er in de haven bij Wessem al een controle is, wordt enkel gevraagd naar de VISpas. 
Blijkbaar is er niemand die de tekening kan lezen en op de hoogte is van het feit dat dit 
verenigingswater is, ondanks dat er 3 grote borden staan met de tekst “Verboden viswater, Visclub 
Wessem”. 
De heer Timmermans heeft middels de begroting kennis genomen van het gegeven dat er een 
bepaalde hoeveelheid uren is ingeraamd. Is er tijdens de evaluatie met de provincie voldoende de 
nadruk gelegd op de controle in Midden-Limburg?   
Tevens vraagt de heer Timmermans of er in de begroting nog ruimte zit om het aantal uren voor 
controle door de BOA’s op te schroeven. Nu lijkt het aantal controle-uren na aftrek van de tijd die 
wordt benut voor overlegsituaties een druppel op een gloeiende plaat. Het kan volgens de heer 
Timmermans niet zo zijn dat bijna de gehele controletaak bij de verenigingscontroleurs wordt 
neergelegd. Dit heeft ook niet het gewenste effect, want verenigingscontroleurs kunnen niet 
verbaliseren. 
De voorzitter geeft aan dat de federatie wat controle betreft nu echt in een onderzoeksfase zit waarin 
wordt bekeken hoe we dit kunnen optimaliseren. Het vermoeden bestaat dat de registratie via het 
bovengenoemde systeem door de Groene Brigade op een andere wijze wordt gehanteerd dan dat de 
BOA’s van de collega-federaties dit doen. Het bestuur gaat uitzoeken of dit juist is en of dit tevens een 
verklaring geeft over de grote verschillen in de aantallen interventies. Daarnaast zal gekeken moeten 
worden of de controle op de zogenaamde “hotspots” in samenspraak met de betreffende verenigingen 
in bepaalde periodes van het jaar verscherpt moet worden. In de volgende ALV zal op dit onderwerp 
worden teruggekomen en zal worden bepaald of het aantal uren wordt teruggebracht om naar een 
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andere opzet van de BOA-controles te gaan of dat er meer uren door de Groene Brigade moeten 
worden ingezet waarbij wordt opgemerkt dat de federatie gelet op de uurprijs die we voor de BOA-
controle betalen niet ontevreden mag zijn over hetgeen de Groene Brigade doet. 
 
De heer Timmermans geeft zijn collega-controleurs de tip om de controlejas aan te trekken. Gebleken 
is dat dit uitstekend werkt.  
 
De voorzitter geeft aan dat de Landelijke Controledagen op 20 en 21 juni zullen plaatsvinden. Indien 
de verenigingen hun rapportages van deze dagen aan de federatie toesturen, worden deze gegevens 
meegenomen in de rapportage. 
 
De heer Van der Nat, HSV Heksenberg, Heerlen 
BOA’s zijn naar zijn mening volop bezig aan de Maas en de Maasplassen. De vijververenigingen in 
Heerlen hebben echter te maken met andere problematiek. Dit betreft ook met name in de 
winterperiode als de verenigingen in de regio Parkstad te maken krijgen met vissers die in het donker 
gaan vissen ondanks het feit dat er aldaar geen nachtvistoestemmingen zijn verstrekt. De heer Van 
der Nat vraagt of er beleid kan worden gemaakt dat de BOA’s ook actiever in de regio Parkstad gaan 
controleren. Tevens doet de heer Van der Nat de suggestie of Sportvisserij Limburg zich wil inzetten 
om de vrijwilligers via de gemeenten waar de controleurs wonen zich als BOA (enkel voor de 
Visserijwet) kunnen laten registreren. Voorzitter Wilken geeft aan dat een BOA echter een werkgever 
dient te hebben. De heer Van der Nat geeft aan het hier met de gemeente Heerlen al diverse malen 
over te hebben gehad maar er komt geen duidelijkheid. Ondersteuning van Sportvisserij Limburg op 
dat vlak is om die reden zeer gewenst. De voorzitter geeft aan dat het signaal zoals dit door de heer 
Van der Nat wordt afgegeven, ook van een aantal andere verenigingen is ontvangen. Zoals eerder 
tijdens de vergadering is aangegeven, komen we hier in een later stadium op terug. De intentie is in 
ieder geval om de controle te optimaliseren. Mocht dit betekenen dat het meer geld gaat kosten, 
komen we hier tijdens de ALV op terug. 
De heer Van der Nat beaamd dat het aantrekken van de blauwe controlejas een prima uitwerking 
heeft. 
 
Agendapunt 9: Vaststelling beleidsplan Sportvisserij Nederland 

Het beleidsplan van Sportvisserij Nederland bestaat in feite uit 2 delen. Het beleidsplan “Naar buiten” 
en het wedstrijdbeleidsplan “Als Team naar de Top”.  
 
Als Team naar de Top 
Op 9 oktober a.s. wordt dit plan aan alle geïnteresseerde bestuurders en wedstrijdvissers in Het 
Forum toegelicht door Onno Terlouw van Sportvisserij Nederland. Aandachtspunten zijn o.a.: 
- algemene introductie; 
- doelstelling van het plan; 
- welke consequenties heeft het plan voor de wedstrijdvisser.  
Tevens zal er voldoende ruimte zijn voor discussie en interactie. 
 
Om die reden wordt dit gedeelte van het beleidsplan nu niet behandeld. 
 
Naar Buiten 
Ook Sportvisserij Limburg is het afgelopen jaar bezig geweest met het nieuwe beleidsplan. Dit nieuwe 
plan wordt net als afgelopen najaar tijdens de regiobijeenkomsten met de aangesloten verenigingen 
behandeld waarna dit tijdens de Algemene Ledenvergadering in mei 2016 ter vaststelling aan de leden 
wordt voorgelegd. Tot die tijd neemt het bestuur alsmede de leden van de werkgroep de tijd om het 
beleidsplan af te ronden. 
 
Het beleidsplan “Naar Buiten” van SNL wordt behandeld in de Algemene Ledenvergadering van SNL 
d.d. 6 juni a.s. en wordt tijdens deze ALV van Sportvisserij Limburg uitgebreid met de aanwezige 
verenigingen doorgenomen.  
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De voorzitter licht vooraf toe dat Sportvisserij Nederland voor aanvang met de uitwerking is begonnen 
met het samenstellen van een begeleidingsgroep. Deze groep bestond uit zowel leden van het 
landelijk bestuur als bestuursleden van de federaties. Deze groep heeft de opdracht gekregen om toe 
te werken naar een concept beleidsplan. Eerst is gekeken naar de gerealiseerde zaken uit het huidige 
beleidsplan en wat er nog niet is behandeld. Ook is er een rondgang van het landelijk bestuur en de 
begeleidingsgroep langs de besturen van de federaties geweest om de bevindingen, adviezen en 
aanbevelingen van de federaties in dit proces mee te nemen waarbij ook gekeken is naar de 
fungerende beleidsplannen van de diverse federaties. Daarnaast is met een groep jeugd gepraat, 
omdat er tegenwoordig door de jeugd toch op een wat andere wijze wordt gevist. Als voorbeeld wordt 
streetfishing genoemd. Ook is er met de ondernemers en de sportvisacademie gesproken en is er 
intern breed geconsulteerd binnen het personeel. Op basis hiervan zijn de speerpunten door de 
begeleidingsgroep bepaald en uitgewerkt waarna diverse rondetafelgesprekken hebben 
plaatsgevonden. Ook het bestuur van Sportvisserij Limburg is hierbij betrokken geweest en uiteindelijk 
constateert het bestuur dat hun bevindingen voldoende in het beleidsplan zijn terug te vinden. 
 
De voorzitter doet hierbij een oproep aan de aanwezige bestuurders om 6 juni a.s. bij deze ALV in 
Papendal aanwezig te zijn. In de ochtend zullen enkele interessante sprekers een presentatie 
verzorgen en in de middag worden de agendapunten behandeld. Op het programma staat o.a. de 
vaststelling van bovengenoemd beleidsplan van Sportvisserij Nederland. Indien de vergadering 
vanavond akkoord gaat met het beleidsplan “Naar Buiten” van Sportvisserij Nederland zal door 
Sportvisserij Limburg voor worden gestemd. Het volledige programma van 6 juni is te downloaden via 
de website van Sportvisserij Nederland. Indien er opmerkingen naar aanleiding van het beleidsplan 
“Naar Buiten” zijn, kunnen deze heden avond worden aangegeven. Indien het volgens de vergadering 
een terechte bemerking is en de vergadering het er vervolgens mee eens is, kan een dergelijke 
opmerking op 6 juni a.s. tijdens de ALV van Sportvisserij Nederland als amendement worden 
ingebracht. 
 
Na het doornemen van het beleidsplan vraagt de voorzitter de aanwezige bestuurders hun eventuele 
reacties en opmerkingen kenbaar te maken.  
 
De heer Gommans, HSV Willem Barendsz, Lottum 
Wil het volgende aandachtspunt aan de orde stellen. Geconcludeerd wordt dat met de organisatie van 
de Limburg Cup een afname te bespeuren is van het aantal jeugdige deelnemers. Gemerkt wordt dat 
in het voortraject tussen uitnodiging en aanmelding interesse verloren gaat. De uitnodigingen worden 
door de federatie verstuurd. Deze komen bij de verenigingssecretariaten terecht en blijven daar 
vervolgens te lang liggen. Door de organisatie van de Limburg Cup is geconstateerd dat er wél wat 
gebeurd als er 3 tot 4 keer de aandacht op wordt gevestigd. Het zou dan ook goed zijn als er vanuit 
Sportvisserij Limburg ook meer energie in wordt gestoken en aandacht aan wordt besteed. Dit houdt 
in dat er meer promotie dient plaats te vinden en er herinneringen worden verstuurd, zodat de jeugd 
alert blijft. Vanzelfsprekend dient dit ook een taak van de verenigingssecretariaten te zijn maar 
Sportvisserij Limburg kan hier wellicht het voortouw in nemen.  
Theo Wilken komt binnenkort bij de heer Gommans op de wijze van aanpak terug. 
 
De heer Van der Nat, HSV Heksenberg, Heerlen 
Geeft aan dat hij inhoudelijk niet veel op het beleidsplan heeft aan te merken maar hij vraagt zich af 
wat de rol van de aangesloten verenigingen hierin nu daadwerkelijk is. Het is voor zover bij hem 
bekend de eerste keer dat de verenigingen wordt gevraagd naar een beleidsstuk van Sportvisserij 
Nederland te kijken. Voorgaande jaren zijn er diverse zaken ingevoerd (zoals de Nachtvis- en de 
derdehengel--toestemming) zonder de verenigingen hierin te betrekken. Mochten er op dit moment 
opmerkingen op het beleidsplan komen, in hoeverre zijn deze opmerkingen dan bij Sportvisserij 
Nederland bekend? De voorzitter geeft aan dat als er op de een van de vijf speerpunten zinnig 
amendement mocht zijn, dit kan worden ingebracht. Indien dit niet het geval is, wordt het 
voorgelegde concept beleidsplan op 6 juni a.s. ongewijzigd in stemming gebracht.  
 
De heer Van der Nat geeft aan dat er slechts een week tussen de ALV van Sportvisserij Limburg en de 
ALV van Sportvisserij Nederland zit. Met het oog op eventuele toekomstige inspraak is het wellicht 
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raadzaam hier meer tijd tussen te plannen, zodat verenigingen zich goed kunnen inlezen. De heer Van 
der Nat acht het in ieder geval wenselijk om ook in de toekomst het gevoel te krijgen meer 
betrokkenheid en inspraak te kunnen krijgen in het belang van de sportvisserij. Daar hoort een goede 
en tijdige informatievoorziening bij. Deze stukken zijn nu dan wel te downloaden via de website van 
de landelijke organisatie maar de verenigingen zullen hier onvoldoende van op de hoogte zijn. 
Wellicht is het raadzaam om de vergaderstukken voor de ALV van Sportvisserij Nederland ook 
onderdeel uit te laten maken van de jaarvergadering van Sportvisserij Limburg. Voorzitter Wilken zegt 
toe dit standpunt te delen en hier tijdens de regiobijeenkomsten zeker op terug te komen.  
 
Het beleidsplan “Als Team naar de Top” wordt door de voorzitter aangehaald als voorbeeld. Het 
bestuur van de federatie is met name over het financiële verhaal zoals dit aan dit ambitieuze 
beleidsplan vasthangt, zeer kritisch geweest. Mede door deze kritische noot en de ondersteunende 
standpunten van een aantal collega-federaties is besloten het vaststellen van dit beleidsplan door te 
schuiven naar het najaar.  
 
De heer Bongers licht toe dat de federaties de leden van Sportvisserij Nederland zijn.  
 
Het beleidsplan “Naar buiten” wordt vastgesteld. 
 
Agendapunt 10: Terugblik op het wedstrijdseizoen 2014 
Alvorens agendapunt 10 te behandelen, worden eerst agendapunt 11 “Mededelingen” en agendapunt 
12 “Rondvraag” behandeld. In de notulen wordt echter de volgorde op nummer aangehouden. 
 
Voorzitter Wilken leidt het agendapunt in met de mededeling dat er beleidsmatig twee belangrijke 
speerpunten zijn. Dit betreft “Jeugd” en “Wedstrijden”. Beide speerpunten dienen zo goed mogelijk te 
worden vertaald naar de juiste publiciteit. Topsport verdient veel waardering, dit wordt door het hele 
bestuur van Sportvisserij Limburg beaamd. We willen dit dan ook onderstrepen door jaarlijks onze 
toppers, kampioenen en masters in het zonnetje te zetten. Afgelopen jaar is er zeer goed gepresteerd. 
Ook de jeugdige wedstrijdvissers hebben aan de Arkervaart goed hun best gedaan. Vanzelfsprekend 
kan het altijd beter en dit was het uitgangspunt om clinics te gaan geven aan de jeugd. Deze clinics 
worden gegeven door masters zoals Jo Adriolo, Dieter Friederichs en Ramon Pasmans die zelf hun 
sporen binnen de wedstrijdsport ruimschoots hebben verdiend. Op termijn zal dit resulteren in nog 
betere prestaties van deze jeugdige toppertjes.  
 
Haike Ruiters van HSV St. Jan, Echt, heeft op 30 augustus jl. een zeer mooie 3e plaats behaald tijdens 
het NK Zoetwater Individueel aan de Lage Vaart te Almere. Ondanks dit prima resultaat wordt gelet 
op de vergadertijd hier tijdens de ALV niet specifiek aandacht aan besteed. Het wordt echter door de 
voorzitter wel benoemd, want het betreft een uitstekende prestatie. 
 
Theo Schillings van HSV De Vrolijke Hengelaars behaalde tijdens vorengenoemd NK Zoetwater 
Individueel een prachtige 1e plaats. Dit betreft een uitmuntende prestatie. Helaas is hier geen melding 
in het jaarverslag 2014 van gemaakt waarvoor welgemeende excuses worden aangeboden. Theo 
Schillings wordt tijdens deze ALV echter uitgebreid in het zonnetje gezet. Een vangst van 19.699 gram 
maakte hem Nederlands Kampioen Zoetwatervissen individueel 2014.  
 
In september 2014 vond het Nederlands Kampioenschap Zoetwatervissen voor Korpsen plaats. Het 
Limburgse korps van HSV Leudal veroverde de titel Nederlands Kampioen Korpsen 2014. Het team 
mag in juli 2015 deelnemen aan het WK Korpsen dat in Žilina, Slowakije wordt gehouden. Sportvisserij 
Limburg heeft de ALV uitgekozen als het moment om dit succesvolle team te feliciteren. Zowel het 
bestuur van HSV Leudal als het hele korps bestaande uit Roberto Hofman, Ben Koeyvoets, Daniël 
Welzen, Roel Reuvers, Jac Reuvers, Kaylee Goedhardt en Henk Welzen waren aanwezig tijdens de 
ALV. Aan de wedstrijdtoppers werd een boeket bloemen en een fles champagne overhandigd.  
 
Waarderingsprijs 
De Waarderingsprijs voor Buitengewone Hengelsportactiviteiten wordt naar aanleiding van de 
hierboven vernoemde prestaties in 2014 tijdens het Nederlands Kampioenschap Zoetwatervissen voor 
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Korpsen toegekend aan HSV Leudal. De vereniging krijgt ter vergadering een cheque van € 1.000,-- 
uitgereikt. De heer Stevens, voorzitter van HSV Leudal, spreekt zijn dank uit en geeft aan dat dit 
bedrag zal worden aangewend voor de ondersteuning van het korps tijdens het WK. Deelname aan 
een WK brengt hoge kosten met zich mee en het bedrag van € 1.000,-- zal hier voor worden benut. 
Sportvisserij Limburg wenst het korps alvast heel veel succes tijdens het WK. Voorzitter Stevens dankt 
Sportvisserij Limburg nogmaals voor deze steun in de rug. 
 
Agendapunt 11: Mededelingen 
Op 20 en 21 juni vinden de landelijke controledagen plaats. De informatie hieromtrent is in week 22 
aan de aangesloten verenigingen toegestuurd. 
 
Op 31 mei is het Nationale Hengelsportdag. HSV De Peel Deurne opent dan op feestelijke wijze de 
vissteigers die ze hebben aangelegd in de Heiakkervijver. Deze worden dan officieel in gebruik 
genomen. 
 
Op 25 juli wordt in Weert de finale van het Federatief Clubkampioenschap Limburg gevist.  
 
De regiobijeenkomsten vinden plaats op: 
Midden-Limburg -  23 oktober 2015; 
Noord-Limburg - 30 oktober 2015; 
Zuid-Limburg - 6 november 2015. 
 
Op 9 oktober wordt het beleidsplan wedstrijden “Als Team Naar De Top” gepresenteerd. Sportvisserij 
Limburg nodigt alle wedstrijdvissers, wedstrijdcommissies en bestuursleden van aangesloten 
hengelsportverenigingen uit om deze presentatie van Onno Terlouw van Sportvisserij Nederland in Het 
Forum bij te wonen.  
 
De Algemene Ledenvergadering van volgend jaar vindt plaats op vrijdag 20 mei 2015. 
 
Agendapunt 12: Rondvraag 
 
De heer Timmermans, ’t Loze Vissertje, Wessem 
Gelieve bij het plannen van een datum voor de Algemene Ledenvergadering voortaan rekening te 
houden met het feit dat de Nationale Hengelsportdag elk jaar de laatste zaterdag van mei is. Het is 
voor de deelnemende verenigingen niet handig als de Algemene Ledenvergadering aan de avond 
hieraan voorafgaand wordt gepland, omdat er voor Nationale Hengelsportdag altijd veel geregeld 
dient te worden. De voorzitter geeft aan dat we hier in het vervolg rekening mee zullen houden.  
 
De Algemene Ledenvergadering van volgend jaar zal plaatsvinden op vrijdag 20 mei 2016. 
 
De heer Opbroek, HSV ’t Bliekske, Horst 
In februari jl. heeft de heer Opbroek afscheid genomen als voorzitter van HSV ’t Bliekske, Horst. 
Hij dankt eenieder waar hij de afgelopen 8 jaar als voorzitter mee heeft samengewerkt. Wim van der 
Coelen volgt Wim Opbroek als voorzitter op. 
 
De heer Janssen, Visstandverbetering Maas, Maastricht 
Bijna twee jaar geleden is het rapport “Oplossingen voor Sportvisserijknelpunten in de Grensmaas, 
Maas en Maasplasen” ingeleverd bij de provincie. Hij ziet weinig resultaten en verzoekt het bestuur 
actie te ondernemen.  
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Agendapunt 14: Sluiting door de voorzitter 

Voorzitter Wilken sluit de vergadering om 21.50 uur. 
Ter afronding bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun bezoek aan de vergadering en hun 
inbreng, wenst iedereen wel thuis en nodigt eenieder uit gezamenlijk een glas champagne te drinken 
en het glas te heffen. 
 
 
Roermond, 20 mei 2016 
 
de notuliste,   de voorzitter  
 
 
 
 
P. Koelen   Th.J.M. Wilken 
 
 


